
Styrelsemöte i Falu Bridgeklubb 2023-08-22

Närvarande: Gunnar Tunkrans ordf, Maria Hols André sekr, Annika Johansson kassör,
Fredrik Skoglund, Ann-Christin Cachrimanidou, Efrem Cachrimanidis, Tomas Sundström

1. Föregående protokoll:
Ordf går igenom föregående protokoll. Gunnar noterar att styrelsen vid föregående möte
enades om hur tävlingsledaren skulle hantera/döma vid långsamt spel. Denna situation
torde endast uppstå vid 3 - 4 brickor/rond. tävlingsledaren skulle då kunna döma till
40/40.

2. Ekonomi:
Kassör Annika redogör för klubbens ekonomi. Föreningen har i stort sett nått upp till
budget. Det ekonomiska läget är under kontroll med ett minus t o m juli på ca 2.000,-.
Sommarspelet har genomförts enl prognos med ca 4 - 5 bord/kväll. Vid ett tillfälle under
sommaren ställdes spelet in m a a för få anmälda.

3. Spelprogram:
KM damer är inlagt på söndagsspel enl önskemål. En silvertävling är inlagd i
programmet 21 oktober och Miro är tillfrågad om att vara tävlingsledare. Fredrik tar på
sig att ansvara för planeringen av tävlingen och Maria och Tomas kan vara behjälpliga.
Gunnar kontaktar Dalabridgen för att informera om silvertävlingen. Brickor skall
beställas och det bör vara barometertävling med ca 42 brickor.

4. Kursverksamhet:
Gunnar har ca 9 personer som anmält intresse av att gå nybörjarkurs. Ann-Christin och
Annika kommer att hålla i tävlingen med Maria som extra stöd. Kursen beräknas starta i
nov. Ann-Christin kontaktar personerna på Gunnars lista. Kursinbjudan sprids på olika
sätt. Maria sätter upp kursinbjudan på anslagstavla på högskolan och skickar en till Blge
bridgeklubb.

5. Städning och underhåll:
Home-maid har åtagit sig städning i bridgelokalen. Någon behöver möta upp dem när de
skall introduceras. Joyce skall tillfrågas.



Lamporna i taket kommer på sikt att fasas ut då lysrör inte går att inhandla. Det finns
fortfarande kvar ett par stycken. Byte av takarmatur torde vara fastighetsägarens ansvar.

Rörmokaren varit i lokalen och bytt packning vad handfatet som läckte.

Brandsläckare är uppsatt vid ytterdörren och kyl/frys är utbytt. Det är en ny toalettstol
på damtoa.

Stolsdynor måste kläs om. Vi avvaktar med att boka arbetsdag för detta.

6. Övriga frågor:
Dalabridgen har årsstämma 1 oktober. Styrelsen föreslår att Gunnar deltar.

Kurs i tävlingslederi/speldömning efterfrågas.

Annika har med sig restaurangchansen som numera endast finns som app. Det är bra om
tävlingsledaren informerar om RC vid kommande speltillfällen.

Kommande styrelsemöte - 3 oktober

Sekreterare Ordförande

Maria Hols André Gunnar Tunkrans


